
Bakgrunn for valgkomiteens innstilling 

Valgkomiteen har kontaktet alle sittende styremedlemmer og suppleanter i NESK styret for innspill. 

De generelle tilbakemeldingene var at styret fungerte godt. Flere av medlemmene mente riktignok at 

det kunne være fornuftig med en veterinær inn i styret. Det ble også gitt uttrykk for at eventuelle nye 

medlemmer til styret burde ha litt ”tyngde” i miljøet, gjerne jakt eller utstillingsdommer.  

Valgkomiteen mener det i utgangspunktet er mest naturlig å erstatte det lengstsittende medlemmet av 

de som er på valg. I år gjelder dette Stein Martinsen som har sittet i 6 år. Valgkomiteen har innstilt Jan 

Terje Haugen og Øyvind Skurdal som nye styremedlemmer og Iver Melbye er innstilt som nestleder 

en periode til. 

Solveig Gonsolt ønsket ikke å tre inn som styremedlem, men kunne sitte som suppleant et år til. Hun 

ga uttrykk for noe lang reisevei og valgkomiteen ser det som hensiktsmessig at hun heller kan gjøre en 

innsats i styret om hun flytter nærmere. Valgkomiteen har kontaktet jaktprøvedommer Roger Halvari. 

Vi anser han som en god representant fra nord og har innstilt han som suppleant. 

Ettersom det var ønske om en veterinær inn i styret, kontaktet vi Heidi Vileid Gärtner. Hun har jobbet 

med smådyrpraksis i 22år og har hatt flere gordon settere og nå engelske settere. Hun er innstilt som 

suppleant 

Valgkomiteen har lagt vekt på at styret skal fungere som en helhet med likeverdige medlemmer i 

saksbehandlingen samtidig som hele landet bør være representert. 

 

 

 

 


